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1/2011. 

 
JEGYZİKÖNYV 

 
 
Készült: Recsk Nagyközségi Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. január 20-án 
megtartott ülésérıl. 
 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Pócs István polgármester: 

Köszönti a megjelenteket, a Képviselı-testület tagjait. Megállapítja, hogy a testület 7 fıvel 
jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.   
Jegyzıkönyvvezetınek Kalmárné Kovács Andreát javasolja. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
Jegyzıkönyv hitelesítınek felkéri Kochné Holló Edit  és Nagy Károlyné  képviselıket. 
Javasolja, hogy a meghívón szereplı napirendi pontot tárgyalja meg a Képviselı-testület, 
azzal a változtatással, hogy a 4. napirendi pontot tárgyalják meg elsıként. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
 
NAPIREND 1./ Az ÉRV Zrt. beszámolója település ivóvíz-ellátási és szennyvízkezelési 

tevékenységérıl  
 

Elıadó: Farkas Tibor ÉRV Zrt. Parádi Divízió vezetıje 
 
 
Pócs István polgármester: 
A beszámolót a Képviselı-testület írásban megkapta. Kéri, hogy erre vonatkozóan tegyék 
meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Maruzs András képviselı: 
Nem egyértelmően az írott anyaggal kapcsolatban van hozzászólása. A szolgáltatási 
szerzıdést a települések a közös képviselı-testületi ülésen fogadták el. Ebben vagyonleltárról 
is szó van. Ezt a leltárt szeretné megtekinteni. 
Ez a csatornahálózat nem teljesen az önkormányzaté, hanem a lakosságé is, mivel ık is 
fizettek hozzájárulást. A MÁTRAKOMM gazdasági szervezet még él. Kérdése, hogy a 
MÁTRAKOMM vagyonát – amit leltárilag nem ismernek – milyen testületi felhatalmazással 
lett átvéve. Úgy látja, hogy a MÁTRAKOMM vagyona értékesítve lett. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Szintén azt kérdezi, hogy leltárilag milyen vagyontárgyak kerültek át a MÁTRAKOMM -tól 
az Érv Zrt-hez?  
 
Szerémy Béla Munkáspárt képviselıje (Kossuth úti lakos): 
A szennyvízhálózat egyes szakaszain jelentkezı kellemetlen szaghatást hogyan tervezik 
csökkenteni? Mibıl ered? 
Az ivóvíz - enyhén szólva korhadt, avas ízét meg tudják-e szüntetni? 
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Farkas Tibor ÉRV Zrt. Parádi Divízió vezetıje: 
2010. január 1-tıl az ÉRV Zrt. vette át üzemeltetésre a szennyvízhálózatot és tisztítótelepet a 
MÁTRAKOMM 2000 Kft-tıl. A tulajdonosi döntés értelmében a MÁTRAKOMM 2000 Kft-t 
ki kell vezetni a cégnyilvántartásból. Ahhoz, hogy ezt meg tudják tenni nem lehet vagyona. 
Az akkori taggyőlés határozatot hozott, hogy ezt a vagyont értékesítsék az ÉRV Zrt.-felé. Erre 
készült vagyonlista, rendelkezésre áll. A vagyontárgyak önmagában nem forgalomképes 
eszközök. Az ÉRV részérıl tettek ajánlatot az eszközök megvásárlására, melyet a taggyőlés 
elfogadott. 
A MÁTRAKOMM 2000 Kft. azért nem szőnt meg, mivel sorozatosan voltak olyan 
események, amelyek nem tették lehetıvé – helyhatósági választások, ÉRV Zrt-nél 
vezetıségváltás, valamint a kintlévıségek ügyében nem történt meg a megállapodás az új 
vezetéssel. Két megoldás van, vagy értékesítik egy faktoring cégnek, vagy veszteségként 
könyvelik el a kintlévıséget. Ez a kintlévıség több mint 7 millió Ft. 
 
Maruzs András képviselı: 
Kik vannak delegálva az átmeneti idıszakra a MÁTRAKOMM 2000 Kft. Felügyelı 
Bizottságába? 
 
Farkas Tibor ÉRV Zrt. Parádi Divízió vezetıje: 
A tagok: Fábián Jánosné Recsk, Dr. Csóti Dorottya Mátraderecske és Varró Gyula Parád 
vonatkozásában. 
A következı kérdésre válaszolva elmondja, hogy a szennyvízcsatorna-hálózat szaghatás 
megszüntetésén dolgoznak. Ez fıleg a meleg idı beálltával jelentkezik. Terveznek egy 
speciális baktérium-kultúrát beépíteni, amely várhatóan hatástalanítaná a kellemetlen 
szaghatást. Tovább folytatják a csatornarendszer teljes átmosatását. Elvégezték a teljes 
csatornahálózat ipari kamerás átvizsgálását, melynek meg van az eredménye. A legnagyobb 
problémát az okozta, hogy korábban nem volt folyamatos csatornatisztítás. 
Az ivóvíz-minıségére vonatkozóan elmondja, hogy felszíni tározó lévén jelentkeznek az íz-
hatások. 2010-ben a Csór-réti rendszeren sikerült beépíteni aktív szén szőrıt, mely javítja az 
ivóvíz minıségét. Ezt a szőrıt a Köszörővölgyi tározóba is tervezik beépíteni. A tervezése 
folyamatban van, pénzügyi lehetıség függvényében kerül beépítésre. 
A vagyonleltár megtekintésére vonatkozóan elmondja, hogy a közeljövıben tervezik 
összehívni a taggyőlést, melyen a képviselı-testületi tagok is résztvehetnek. Itt lehetıség lesz 
a leltár megtekintésére. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendi pontra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, megköszöni 
Farkas Tibor úr válaszait. 
Kéri, hogy aki az ÉRV Zrt. által a település ivóvíz-ellátási és szennyvízkezelési 
tevékenységérıl készített beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a beszámolót. 
 
 1/2011.(I.20.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT  
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megtárgyalta az ÉRV Zrt. által a település ivóvíz-ellátási és 
szennyvízkezelési tevékenységérıl készített beszámolóját, 
melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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SZÜNET 

 
NAPIREND 2./ Az Önkormányzat 2011. évi munkaterv javaslata 
   Elıadó: Pócs István polgármester 
 
Pócs István polgármester: 
A munkatervet írásban megkapta a Képviselı-testület. A jelenlévı meghívottak és vendégek 
nem ismerik az anyagot, ezért szóban is ismerteti. 
Kéri, hogy a munkatervre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Hugyecz János képviselı: 
Javasolja, hogy a jóváhagyott munkatervet tegyék közzé a település honlapján, valamint a 
Recski Hírmondóba is. 
 
Szerémy Béla Munkáspárt képviselıje (Kossuth úti lakos): 
Az 5. oldalon a novemberi ülés egyik napirendi pontjánál elıadóként szerepel Katona Eszter. 
Kérdése, hogy elírás-e vagy sem? 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Az elıadó neve elírás. Katona Eszter helyett helyesen az elıadó neve: Doba Dénesné vezetı 
fıtanácsos. 
 
Maruzs András képviselı: 
A márciusi testületi ülés második napirendi pontjában szerepel a civil szervezetek 
beszámoltatása és 2011. évi támogatása. A beszámolásra felkért civil szervezetek között miért 
nem szerepel a Diák Sportegyesület, valamint a Mátrai Visszhangok Zenei Közhasznú 
Egyesület, Recsk Kulturális Életéért Közalapítvány? 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A DSE és a Közhasznú Egyesület, Közalapítvány sem részesült önkormányzati támogatásban. 
A DSE állami támogatást kap lakosságszám alapján. Csak azoknak a civil szervezetek 
beszámoltatása történik, akik önkormányzati támogatásban részesültek az elmúlt évben. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendi pontra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki az Önkormányzat 2011. évi munkaterv-javaslatát elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a munkatervet. 
 
 2/2011.(I.20.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT  
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megtárgyalta az Önkormányzat 2011. évi munkatervét, melyet 
– az ülésen elhangzott módosítással - egyhangú szavazattal 
elfogadott.  
 
Határidı: 2011. december 31. 
Felelıs: polgármester 
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NAPIREND  3./ Tájékoztató az aktív korúak ellátására vonatkozó szociális törvényt    
érintı 2011. évi változásokról 

 
   Elıadó: Varró Gyuláné jegyzı 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozó tájékoztatót írásban megkapták, kéri, hogy amennyiben az elıadónak 
szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A Szociális Törvény január 1-tıl hatályba lépı módosítása egy nagyobb változtatást 
tartalmaz, ez pedig az, hogy a korábban rendelkezésre állási támogatásként ismert szociális 
ellátást átváltoztatja un. bérpótló juttatásra. Az ellátásokat áprilisban kell felülvizsgálni. 
Amennyiben a feltételek fennállnak, az ellátást bérpótló juttatásként (BPJ) fogják tovább 
kapni. Lényeges változás, hogy 2011. december 31.-e után ezt a BPJ-t csak az kaphatja 
tovább, aki az év folyamán legalább 30 nap munkaviszonyt szerzett. Ezt megszerezheti 
közfoglalkoztatás révén, magánvállalkozásoknál történı foglalkoztatással, stb.  
Az Önkormányzat általi közfoglalkoztatás annyiban változott, hogy a korábbi években a 
RÁT-ban részesülı mintegy 150 fıbıl és további 110 fıbıl aki nem kapott ilyen ellátást, de 
együttmőködött a Munkaügyi Központtal -  60-80 aktív, munkabíró személyt foglalkoztattak. 
Az év vonatkozásában minél hosszabb ideig próbáltak foglalkoztatni egy-egy személyt. 
Az új szabályok szerint kétfajta foglalkoztatásra van lehetıség: rövid idıtartamúra (napi 4 
órás közfoglalkoztatás 2-4 hónapos idıtartamban, valamint hosszabb idıtartamúra (napi 6-8 
órás foglalkoztatás, 2-12 hónapos idıtartamban), melyet a Munkaügyi Központ határoz meg. 
Településünkön 110 fı rövid idıtartamú és mintegy 10 fı hosszabb idıtartamú 
foglalkoztatásra kell lehetıséget biztosítani.   
Tájékoztatásként elmondja, hogy a jogszabály a 30 napos foglalkoztatás teljesítésére 
vonatkozóan arra is lehetıséget biztosít, hogy az ellátásban részesülı a saját lakókörnyezetét 
rendben tartsa, ha az önkormányzat erre helyi rendeletében lehetıséget ad. Ezt a megoldást 
azonban egyenlıre nem javasolja bevezetni, mivel nagyon eltérıek lehetnek a környezeti 
tényezık egy-egy személynél, továbbá az elvégzett munkát valakinek ellenıriznie is kellene. 
Várhatóan a megítélés objektivitását néhányan kétségbe vonnák, ami félreértésre adna okot, 
vagy magyarázkodásra kényszerítené az elbírálásra jogosultat.  
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki az 
aktív korúak ellátására vonatkozó szociális törvényt érintı 2011. évi változásokról készült 
tájékoztatót elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a tájékoztatót. 
 

3/2011.(I.20.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT  
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
megtárgyalta az aktív korúak ellátására vonatkozó szociális 
törvényt érintı 2011. évi változásokról készült tájékoztatót, 
melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidı: 2011.december 31. 
Felelıs:  jegyzı, polgármester 
 

 



 6 

 
NAPIREND 4./  A 2011. évi teljesítmény követelmények meghatározása a 

Polgármesteri Hivatal köztisztviselıi számára 
   Elıadó: Varró Gyuláné jegyzı  
 
Pócs István polgármester: 
Az elıterjesztést a Képviselı-testület írásban megkapta. Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan 
tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A teljesítménykövetelményeket, az átfogó célokat minden évben a Képviselı-testület 
határozza meg a köztisztviselık számára. A törvény által elıírt illetménytıl való eltérítést a 
munkáltató ennek alapján adhat. Az elmúlt idıszakban ez két esetben fordult elı.  
A jelenlévıkkel ismerteti a 2011. évi kiemelt célokat. 
A települési honlappal kapcsolatban elmondja, hogy elkészült az új honlap, amely az 
eddiginél biztonságosabb, korszerőbb, könnyen kezelhetı felülettel rendelkezik és egyben 
alkalmas a közérdekő adatok közzétételére is. 
 
Pócs István polgármester: 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki a Polgármesteri Hivatal köztisztviselıi számára a 2011. évi teljesítmény követelmények 
meghatározásával egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület 1 tartózkodás és 6 igen szavazat mellett elfogadta a 
teljesítménykövetelményekrıl szóló elıterjesztést.  
 
 
4/2010.(I.20.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete a Nagyközségi Polgármesteri 
Hivatal köztisztviselıi teljesítménykövetelménye alapját képezı kiemelt célokat 2011. évre az 
alábbiakban határozza meg: 

1. Biztosítani kell a képviselı-testület és bizottságok törvényes mőködésének feltételeit. 

2. Biztosítani kell, hogy a hivatali szervezet személyi állományának felkészültsége, szakmai 
hozzáértése, szemlélete az államigazgatási feladatok, illetve önkormányzati feladatok 
jobb ellátását szolgálják. 

3. A hivatal mőködését, gazdálkodását meghatározó szabályzatok hatályosságát 
folyamatosan figyelemmel kell kísérni. 

4. A települési honlap – mint tájékoztatást szolgáló közadattár – adatait a törvény szabályai 
szerint karban kell tartani, illetve soron kívül gondoskodni kell a  honlap szerverén tárolt 
adatok biztonságáról és védelmérıl. 

5. A személyzeti nyilvántartás naprakészségét biztosítani kell. A hivatal személyi állománya 
felkészültségének javítása és szinten tartása érdekében a továbbképzések tervezésénél az 
egyéni fejlesztési szükségletek figyelembevétele. 

6. A közigazgatási hatósági eljárás szabályainak megfelelı alkalmazása, az ügyintézés 
szakszerőségének növelése az elektronikus ügyintézés szabályainak elsajátítása. 
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7. A nagyközség  és intézményei mőködıképességének biztosítása érdekében tervezéskor a 
feladatok pontos számbavétele, a gazdálkodás során a takarékosság maradéktalan 
érvényesítése, a túlköltekezés megakadályozása.  

8. A költségvetés helyben képzıdı bevételeinek maradéktalan beszedése, különös tekintettel 
az adóbevételek beszedésére. 

9. Az önkormányzati célok megvalósítását segítı külsı források elnyerése érdekében a 
pályázatokat figyelemmel kell kísérni. 

10. A települési közszolgáltatások színvonalának javítása érdekében a szolgáltatókkal való 
kapcsolat javítása mellett a feladatok szerzıdés szerinti teljesítésének ellenırzése. 

11. A közfoglalkoztatás körültekintı – szociális törvény módosításával összhangban lévı – 
tervezése, szervezése.  

12. Az önkormányzati fenntartású intézményekkel való kapcsolat erısítése, a nevelési, 
oktatási intézmények várható szervezeti változásaira tekintettel a döntések elızetes 
egyeztetése. 

A képviselı-testület utasítja a jegyzıt, hogy az egyéni célok meghatározása során a fentiekben 
meghatározott kiemelt célok figyelembevételével járjon el. 
 
Határidı:  2011. december 31. 
Felelıs:    jegyzı 
 

SZÜNET 
 
NAPIREND 5./ A Búzásvögyi Horgászegyesület és Recsk Nagyközség Önkormányzata 

által kötött bérleti szerzıdés felülvizsgálata 
Elıadó: Pócs István polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy képviselı társaival egyeztetve – a napirendi pontot 
elnapolják. A napirendet egy rendkívüli testületi ülésen fogják tárgyalni.  
Tudomásukra jutott az iszapra és gátra vonatkozó állapotok, valamint nem ismert elıttük a 
Horgászegyesület által benyújtott pályázat eredményessége illetve eredménytelensége. 
Felkérik a Horgászegyesület vezetıségét, hogy errıl adjanak tájékoztatást. 
A település rendkívül nehéz anyagi helyzete indokolttá teszi a bérlemény bérleti díjának 
jelentıs megemelését. Több jelentkezı is beadja és már beadta pályázatát a tó hasznosítására 
– bérbe vételére.  
Meg fogják hívni a tó jelenlegi bérlıjét, valamint az érdeklıdıket és a bérbeadásra 
vonatkozóan egy versenytárgyalást tartanak. 
Kéri, hogy erre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a vörös-iszap katasztrófa által minden önkormányzatnak, 
akinek víztározó és gát-rendszer van a tulajdonában, hogy vizsgálják felül az 
iszaplerakódását. Szakemberek véleménye, hogy ha az iszap magassága megemelkedik, 
megemeli a vízszintjét, ezáltal a vizet rávezetheti a gát tetejére. Ennek a felülvizsgálatát biztos 
hogy elrendelik és nem biztos, hogy a bérlı feladata lesz.  
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Az Önkormányzat nehéz anyagi helyzetére tekintettel jelentıs összeggel szeretnék megemelni 
a tó bérleti díját.  
 
Maruzs András képviselı: 
Recsknek kb. 4-5 éve - soha vissza nem térı idegenforgalmi lehetıséget kínált az RTL Klub 
kereskedelmi csatorna, amikor road-show mősort szeretett volna rendezni a tónál. Recsknek 
nem kellett ez a lehetıség.  
Ez után jött a Horgászegyesület pályázata, amikor kérték, hogy hosszabbítsák meg a 
szerzıdést két évvel. Mi lett a pályázat eredménye? 
 
Fábián János Horgászegyesület elnöke: 
Az elmúlt évben két pályázatot nyújtott be a Horgászegyesület. Az egyiket a NCA-hoz, amely 
nem nyert, a másikat a LEADER2-programon belül egy többcélú kistraktor beszerzésére – az 
elbírálásról még nem érkezett értesítés.  
A tó iszap-állapotára vonatkozóan elmondja, hogy a tó 30 éves, lehetséges, hogy ennek 
eltávolítására szükség lesz. A környéken vannak hasonló tavak, ahol ezt a feladatot a 
horgászegyesület az önkormányzattal közösen oldotta meg – pályázati segítséggel. (pl.: 
egerszalóki-tó, maconkai-tó).  
Az Önkormányzat szorult anyagi helyzete miatt érthetı, hogy a bevételeiket növelni 
szeretnék. Ezzel egyetértenek. Viszont tájékoztatja a jelenlévıket, hogy 2004-ben kötöttek az 
Önkormányzattal egy bérleti szerzıdést – nem tudja ismerik-e ezt? Illetve 2010-ben ez a 
bérleti szerzıdés módosításra került. Ennek tükrében kérik, hogy a Képviselı-testület 
tárgyalja a napirendet az ülésen, melyrıl kérik, hogy idıben kapjanak tájékoztatást. 
A HE. azt szeretné, hogy az Egyesület a helyi Önkormányzattal közösen nyújtana be 
pályázatot, illetve eszközölne fejlesztéseket. Kérik, hogy a Horgászegyesület belsı ügyeit 
önmaga kezelhesse, mivel ez egy önálló szervezet. Egyesületük bármely kérdésben szívesen 
az önkormányzat rendelkezésére áll, ami a szerzıdéssel, együttmőködéssel összefüggésben 
van. A kérdésekre most is szívesen válaszolnak, a mai ülésen is jelen vannak kollégái: 
Kobolák Sándor (gépészmérnök) a HE titkára, Braun József közgazdász a Felügyelı 
Bizottság elnöke, Pabolkov Péter tógazda. 
 
Maruzs András képviselı: 
Itt volt az ominózus szerzıdéskötéskor, amikor 2004-ben három pályázó volt. Volt egy 
pályázó 2 millió Ft-ért, volt egy pályázó 700.000.-Ft-ért. Szeretné megkérdezi az Egyesület 
vezetıjét, hogy mennyiért kapták meg a tó bérleti jogát ? 
 
Kobolák Sándor HE tikára: 
Ez évi 800.000.-Ft volt, mely összegre – a bérleti szerzıdés szerint - évi 6 %-os emelést 
számolnak rá. A Búzásvölgyi Horgászegyesület közhasznú, nonprofit szervezet, csak a tagjaik 
érdekeit képviselik, céljuk a település minél szélesebb körben történı megismertetése. 
A szerzıdésben vállalt, minden kötelezettségüknek eleget tettek.  
Nem anyagi támogatást kérnek az önkormányzattól – mint az egyéb recski civil szervezetek – 
hanem csak azt, hogy együtt tudjanak mőködni. A Horgászegyesület rendszeresen – anyagi 
erejüktıl függıen - támogat recski szervezeteket. Meg lehet nézni, hogy a környékbeli, 
magánkézbe lévı tavak milyen forgalmat bonyolítanak le. 
Önmagában nem egy profitorientált egyesület, minden bevételüket visszaforgatják a tóba. 
 
Maruzs András képviselı: 
Az RTL Klub road-show mősorával az „ország-világot” szolgálta volna. 
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Fábián János Horgászegyesület elnöke: 
Nem az Egyesületen múlt, hogy nem jöttek ide. Mindenkit várnak, aki Recsket akarja 
népszerősíteni. A bérleti szerzıdésre vonatkozóan még elmondja, hogy 2004-ben a 800 ezer 
Ft bérleti díj körültekintıen és szakértık véleménye alapján lett megállapítva. Mások ugyan 
több bérleti díjat ajánlottak, de ajánlatában nem szerepelt a tópart rendben tartása, míg a 
Búzásvölgyi HE. ajánlatában igen.  
Jelenleg több millió Ft-ot költenek arra, hogy a tó körül rend és tisztaság legyen. Több ember 
megítélése szerint a tó környéke karbantartott. Ez egy többlet dolog volt akkor is, úgy döntött 
a Képviselı-testület, hogy a helyi Horgászegyesületnek adja használatba a tavat. Az Egyesület 
teszi a dolgát és kéri, hogy az Önkormányzat segítse a folytatását. A HE mindig befizette a 
kasszába a bérleti díjat, rendbe tartották a rájuk bízott javakat. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendet lezártnak tekinti, mivel döntésük értelmében egy rendkívüli ülésen fogják 
megtárgyalni. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

5/2010.(I.20.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy a Búzásvölgyi 
Horgászegyesület és Recsk Nagyközség Önkormányzata által kötött 
bérleti szerzıdés felülvizsgálatáról szóló napirendet elnapolja és 
egy rendkívüli ülés keretében fogja újra megtárgyalni. 
 
Határidı: 2011. március 31. 
Felelıs: polgármester 
 

INDÍTVÁNYOK, ELİTERJESZTÉSEK 
 
Pócs István polgármester: 
Felkéri Varró Gyuláné jegyzı Asszonyt, hogy ismertesse elıterjesztését. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A Képviselı-testület 2010. december 15-i ülésén fogadta el az önkormányzati tulajdonú 
közüzemi csatornamő használatáért 2011. évben fizetendı díjakról szóló rendeletet.  
A szippantott szennyvíz díjára az ÉRV Zrt. nem adott újabb ajánlatot, ezért ezt a tételt a 2010. 
évivel megegyezıen szerepeltette a rendelet-tervezetben. Ez 708.-Ft m3+áfa összeg volt. 
Idıközben az ÉRV is észlelte, hogy adminisztrációs tévedés történt, ezért januárban pótolta 
ezt a hiányosságot. Ezt a díjat 828.-Ft m3+áfa összegben javasolják meghatározni. Az 
elfogadás esetén a rendelet módosul, – az új díjat a rendelet kihirdetés napjától számítva lehet 
hatályba léptetni. Addig a régi díjtétel érvényes. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy az elıterjesztésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A szolgáltatónak a díjtétel nagyobb mértékő emelésével valószínőleg az a célja, hogy a 
lakosság minél nagyobb százaléka csatlakozzon a hálózatra és ezt a szolgáltatást vegyék 
igénybe a szippantott szennyvíz elhelyezéssel szemben. 
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Maruzs András képviselı: 
Kérdése vagy inkább kérése, hogy el lehetne-e halasztani ezt a döntést az ÉRV Zrt. közelgı 
közgyőléséig? Vannak Recsken jópáran – egész utcák – ahol szívesen rákötnének, ha ott 
lenne a szennyvíz. (Tarna út, Hunyadi út, Vasút utca, Mátra utca alsó része). 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Nagyon sokan egyéb módon oldják meg a szennyvíztárolók ürítését, ezért ha most még meg is 
emelik ezt az összeget, akkor várhatóan még többen lesznek a szabálytalanul eljárók. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért azzal a javaslattal, mely szerint a szippantott szennyvíz 
elhelyezésének díjára vonatkozó díjtétel módosítását az ÉRV Zrt. taggyőléséig halasszák el, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 
 
 

6/2010.(I.20.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy az önkormányzati 
tulajdonú közüzemi csatornamő használatáért 2011. évben 
fizetendı díjakról szóló rendelet - szippantott szennyvíz 
elhelyezésének díjtételére vonatkozó – módosítását elhalasztja 
az ÉRV Zrt. taggyőléséig. 
 
Határidı: 2011. március 31. 
Felelıs: polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Felkéri Csepregi Béla urat, hogy ismertesse a jelenlévıkkel javaslatát a munkanélküliek 
mezıgazdasági jellegő foglalkoztatására vonatkozóan. 
 
Csepregi Béla: 
A Mezıgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatalnál érdeklıdött arról, hogy lehetne-e támogatást 
szerezni munkanélküliek foglalkoztatására, mezıgazdasági területen. Biztató választ kapott 
kérdésére. Ennek érdekében tájékozódnia kell a településen, hogy hol mekkora földterület 
van, amely mőveletlen. Mekkora terület van magántulajdonban, mennyi az a foglalkoztatható 
létszám, akik ebbe a munkába bevonhatóak lennének.  
Az elıkészítéssel járó munkát és a késıbbiek intézését személyesen felvállalja – az 
önkormányzati testület határozata alapján.  
 
Pócs István polgármester: 
Meg fogják vizsgálni és felmérni az önkormányzat tulajdonában álló mővelésre alkalmas 
földterületeket, melyeket ingyenesen használatba adják erre a célra. Csepregi Béla – mint 
szakember irányításával megvalósulhat ez a célkitőzés.  
 
Nagy Károlyné képviselı: 
A földterületekkel kapcsolatban elmondja, hogy nem mindegy, hogy milyen mővelési ágú a 
terület. 
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Pócs István polgármester: 
Ehhez valószínőleg szántó mővelési ágú terület kell. 
 
Csepregi Béla: 
Elsı sorban szántó kell. További kérdés még, hogy az ott termelt árut – az hasznosítja-e aki 
megtermeli. Az MVH-nál azt javasolták, hogy körbe kell keríteni. Erre vonatkozóan majd 
megoldást kellene találni. Ha ez sikerülne a terményt be lehetne vinni a közétkeztetésbe, helyi 
piacot lehetne nyitni, illetve a termelı saját maga is hasznosíthatja. 
 
Pócs István polgármester: 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért a javaslattal – mely szerint a Képviselı-testület megbízza a polgármestert az 
önkormányzati földterületek felmérésével illetve Csepregi Béla szakemberrel történı 
kapcsolat-tartással – kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangúan egyetértett a javaslattal. 
 

7/2010.(I.20.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy az önkormányzat 
tulajdonában lévı, mezıgazdasági hasznosításra alkalmas 
földterületek adatait a polgármester felmérje.  
Egyidejőleg megbízza, hogy a  területek hasznosítására 
vonatkozó javaslatot – Csepregi Béla mezıgazdasági 
szakemberrel – közösen dolgozzák ki. 

 
Határidı: 2011. március 31. 
Felelıs: polgármester 

 
Hugyecz János képviselı: 
Az óvodáskorú gyermekek szüleinek kérését továbbítja az óvodavezetıje felé – bár elmondta 
a szülıknek, hogy problémájukkal keressék meg az intézményvezetését, szülıi 
munkaközösséget. Több szülı nehezményezte, hogy az óvodai ballagási ünnepséget miért 
nem az óvodában rendezik, ami már most szépen felújításra is került? További probléma, 
hogy bárhol rendezik, a rendfenntartás érdekében lehet-e szabályozni, hogy csak a két szülı 
vehetne részt az ünnepségen? Kéri az SZMK vezetıségét és az intézményvezetést hogy 
vitassák meg a felvetett problémát. 
 
Dudás Lászlóné óvodavezetı: 
A tömeges részvétel nem a ballagásra, hanem inkább a farsangi rendezvényre jellemzı.  
Az óvodában nincsen akkora terem, hogy az ilyen jellegő ünnepségeket le tudják bonyolítani. 
A Mővelıdési Ház befogadóképességének megfelelı létszámot figyelembe fogják venni a 
rendezvényeiknél. 
 
Nagy Károlyné képviselı: 
A testület a mai ülésen döntött arról, hogy elnapolja az ÉRV Zrt. szippantott szennyvíz 
elhelyezésének díjtételére vonatkozó döntését. Ez jelent valami hátrányt? 
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Varró Gyuláné jegyzı: 
A díjmegállapító hatáskör az önkormányzaté, amit a szolgáltató által kalkulált díjtételre 
alapoz. Az ÉRV Zrt. ezt a tájékoztatást késedelmesen adta meg, és díjkalkulációt nem 
mellékelt. Úgy véli ezért az elnapolás indokolt lehet.  
 
Pócs István polgármester: 
Ismerteti következı elıterjesztését, mely szerint a Markhot Ferenc Kórház Kft. vezetése 
alapján határozott a gyermekgyógyászati szakrendelés újra indításáról. A tevékenységet a 
településen havi rendszerességgel végeznék. Ennek költsége 10.000.-Ft/hó 
önkormányzatonként.  
Ismerteti a levelet a jelenlévıkkel. (Levél csatolva a jegyzıkönyvhöz). 
Kéri, hogy erre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Ez a szolgáltatás régebben valóban mőködött a településen. Véleménye szerint szakmailag 
elınyös lenne, de annyira kiesett a két év alatt a szolgáltatás, hogy a szülık hozzászoktak, 
ahhoz, hogy máshová viszik a beteg gyermeket. A II. sz. körzet háziorvosa rendelkezik 
gyermekgyógyászati szakvizsgával, továbbá neki is bıven vannak már erre vonatkozó 
ismeretei. Egy hónapban egyszer lenne ilyen szakrendelés, amely nem minden esetben 
jelentene megoldást a beteg részére. Most nem javasolja a szolgáltatás igénybevételét ez 
évben. 
 
Pócs István polgármester: 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy ez 
évben nem vesszük igénybe a gyermekgyógyászati szakrendelést, 2012-ben az Önkormányzat 
megvizsgálja lehetıségét. 
 
 

8/2010.(I.20.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy 2011 évben nem 
kívánja igénybe venni a Markhot Ferenc Kórház Kft. vezetése 
által felajánlott – 10 ezer Ft/hó költséget keletkeztetı –gyermek 
gyógyászati szakrendelést. 

 
Határidı: azonnal 
Felelıs: értesítésért polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
A Képviselı-testület 2010. december 15-i ülésén elnapolta a Recsk Kulturális Életéért 
Közalapítvány Alapító Okiratának módosítását kérı levelének megtárgyalását. Kéri, hogy ezt 
a napirendi pontot tárgyalja meg a testület. 
Kéri, hogy tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
A Képviselı-testület javaslata az volt, hogy rendkívüli ülésre napolják el. Javasolja ismét 
elnapolni. 
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Pócs István polgármester: 
Az indítvánnyal kapcsolatban további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki 
egyetért azzal, hogy a Recsk Kulturális Életéért Közalapítvány kuratóriumának elnöke által 
javasolt Alapító Okirat módosításának megtárgyalását elnapolják a rendkívüli testületi ülésig, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangúan egyetértett a javaslattal. 
 
 

9/2011.(I.20.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete egyhangú 
szavazattal egyetértett azzal, hogy a Recsk Kulturális Életéért 
Közalapítvány kuratóriumának elnöke által javasolt Alapító Okirat 
módosításának megtárgyalását elnapolják. 
 
Határidı: 2011. március 31. 
Felelıs: elıterjesztésért  polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Az alakulóban lévı Tarnavölgyi Mátra Vasút Szövetség megkeresését ismerteti. A Szövetség 
célja a Kisterenye-Kál-Kápolna valamint Recsk-Parádfürdı és Kál-Kápolna közötti vasúti 
szárnyvonal újraindítása. Javasolja, hogy a Szövetségbe lépjenek be. A település és az 
önkormányzat érdekeinek képviseletével pedig személyét bízza meg a Képviselı-testület. 
Az elıterjesztésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy 
aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy a 
Tarnavölgyi Mátra Vasút Szövetségbe belépnek, a település és az önkormányzat érdekeinek 
képviseletével pedig személyét bízzák meg. 
 

10/2011.(I.20.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy a Tarnavölgyi 

Mátra Vasút Szövetséghez csatlakoznak, a település és az 
önkormányzat érdekeinek képviseletével pedig Pócs István 
polgármestert bízza meg. 

 
 Határidı: 2011. május 15 
Felelıs:  polgármester 
 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további elıterjesztéseiket, bejelentéseiket. 
 
Kochné Holló Edit képviselı: 
A Recski Hírmondó megjelenésérıl sokan érdeklıdnek. A lakosság elvárja a tájékoztatást, 
azonban az önkormányzat anyagi helyzetére tekintettel csak a Hírmorzsákat javasolja kiadni a 
legfontosabb információkkal. 
 
Maruzs András képviselı: 
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A munkatervben a februári testületi ülés közmeghallgatással egybekötve lesz. Ezt lehetne a 
Mővelıdési Házban is megrendezni, ahová sokan el tudnának jönni. 
 
Hugyecz János képviselı: 
A Hírmorzsákat mindenki elolvassa, a közmeghallgatásra jóval kevesebben jönnek el. 
 
Pócs István polgármester: 
Az indítványra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki 
egyetért a Hírmorzsák megjelentetésével, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 

11/2011.(I.20.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy a település 
lakosságának tájékoztatása érdekében a Recski Hírmondó 
helyett a Hírmorzsákat jelentessék meg. 
 
Határidı: jelentéstételre 2011. március 31. 
Felelıs: Kochné Holló Edit szerkesztı 

 
Pócs István polgármester: 
Ismerteti Dr. Kádár Zsolt esperes úr levelét, melyben a Református Egyház részére - építésre 
alkalmas terület, térítésmentes átadását kéri az Önkormányzattól. (Levél csatolva a 
jegyzıkönyvhöz.) 
A levélre vonatkozóan kéri a Képviselı-testület véleményét, javaslatát. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselı: 
Véleménye, ha történelmi egyház fordul az Önkormányzathoz kérelemmel, akkor illik 
támogatni.  
 
Maruzs András képviselı: 
Van ilyen területünk, ami erre alkalmas lenne? 
 
Pócs István polgármester: 
Véleménye szerint van ilyen terület, meg kell keresni. Pl. a Hunyadi úton a régi óvoda 
területe, vagy nem tudja mennyire megvalósítható a Bem út és Petıfi utcát összekötı területen 
építési telek kialakítása. 
 
Maruzs András képviselı: 
Ez már volt téma, rendezési tervet is készítettek. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
A Bem út és Petıfi utcát összekötı területen építési telek kialakítása már valóban volt 
napirenden. A közmővesítési költségek olyan magasak lennének, hogy az elızetes kalkuláció 
alapján nem volt jelentkezı a megvételére, ezért a telkek kialakítását elnapolták.  
 
Pócs István polgármester: 
Ha van rá rendezési terv, akkor föl tudják ajánlani ezeket a telkeket. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
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Építési engedély kiadásához a lakótelkeknek közmővesítettnek kell lennie. Az Önkormányzat 
pályázatot nyújtott be a közmővesítési költségek fedezésére, ez azonban nem nyert 
támogatást. Az Önkormányzat önerejébıl nem tudta vállalni ennek magas költségét. De ha 
sikerülne is támogatást nyerni a közmővesítésre, olyan magas négyzetméterenkénti áron 
lenhetne értékesíteni, hogy nem lenne rá vevı. A testület akkor úgy döntött, hogy a 
településen sok beépítetlen telek van, ami közmővesített, és elsısorban ezek beépítését 
szorgalmazza. 
 
Pócs István polgármester: 
Az elhangzottak alapján megkeresik az alkalmas területeket és kéri a Képviselı-testületet, 
hogy személyét bízzák meg az esperes úrral való egyeztetésre és terület felajánlására. 
 
Varró Gyuláné jegyzı: 
Javasolja, hogy a következı testületi ülésig mérjék fel az erre a célra alkalmas területeket. A 
lakóövezeti besorolás szempontjából azt is figyelembe kell venni, hogy milyen építményt 
szeretnének elhelyezni rajta.  
 
Pócs István polgármester: 
Az indítványra vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki 
egyetért azzal, hogy a következı Képviselı-testületi ülésig mérjék fel a kérelemnek megfelelı 
építésre alkalmas területeket - a kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselı-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal. 
 
 

12/2011.(I.20.) sz. Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselı-testülete 
egyhangú szavazattal egyetértett azzal, hogy az önkormányzati 
tulajdonú, beépítésre alkalmas lakótelkek a soron következı 
testületi ülésen kerüljenek ismertetésre.  
A Református Egyház részérıl benyújtott ingyenes terület 
átadásra vonatkozó kérelem ezt követıen kerül elbírálásra. 
 
Határidı: értelem szerint 
Felelıs:  polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az 
ülést 18,32 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 

 Pócs István Varró Gyuláné  

 polgármester címzetes fıjegyzı  

 

 

 

 

    Kochné Holló Edit Nagy Károlyné 

 jegyzıkönyv hitelesítı jegyzıkönyv hitelesítı 


